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Zápis 

z jednání kolegia děkana konaného dne 25. června 2018 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán; doc. MgA. Blanka Chládková, doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D., 

doc. Ing. David Strnad, MgA. Ondřej Vodička, Mgr. Klára Viková. 

Omluven: prof. Ivo Krobot 

 

I. Chod fakulty: 

 KD projednalo řešení financování inscenací DF;  

 22. 6. proběhlo vyhodnocení nabídek na nového provozovatele všech automatů v Klidové 

místnosti – byla vybrána firma Nuovo Caffe; 

 informace děkana: 

- klavíry z HF – fakulta přebírá 2 kusy; 

- AS DF – děkan představil projekt Pohořelec; vedení fakulty vzalo na vědomí 

připomínky studentů, týkající se oděvu některých pedagogů při státnicích; 

- AS JAMU – řešil problém statutu studentských senátorů v období mezi ukončením 

bakalářského studia a před nástupem na magisterské studium; 

- průvod JAMU k zahájení akademického roku – do konce týdne bude rozeslán zvací 

dopis všem studentům; 

 informace doc. Chládkové: 

- zasedání RVŠ: 
 šetření absolventi CVŠ – dotazníky budou distribuovat samy vysoké školy; 

 další výzva ESF bude vyhlášena pravděpodobně v únoru; ERDF bude zaměřeno 

na rekonstrukce; 

 byl předložen nový návrh projektu Q-Ram k připomínkování; zástupci 

uměleckých VŠ se shodli, že připomínkování není třeba; 

- koncem roku 2018 je plánována odstávka systému RUV – dá se očekávat zkrácená 

lhůta sběru pro vkladatele; 

- stáže v NDB – NDB je otevřeno jakékoli stáži studentů fakulty, které jsou dohodnuty 

přímo s garantem programu; po dokončení příprav akreditací budou jednotliví garanti 

informováni; 

 informace tajemníka: 

- informace o letním provozu budovy je již vyvěšena, tajemník doporučuje zahájit 

zkrácený provoz budovy již v pátek; 

- tajemník informoval o žádosti Mgr. Beranové uspořádat workshop programování 

pultů ETC v termínu 15. – 18. 10. v učebně 013 (příp. 401) za účasti studentů 

i veřejnosti; KD souhlasí; 

 informace doc. Strnada: 

- analýza státnic – termín konání nedodržely Ateliéry scénografie, DV a TaPDaV; 

termíny vkládání posudků do IS v některých případech nebyly dodrženy; doc. Strnad 

navrhuje pro příště uveřejnit přehlednou tabulku termínů státnic (včetně termínů 

posudků) na webu studijního oddělení;  

děkan navrhuje zaslat upozornění na pozdní dodání posudku (z adresy dekan.difa) – 

zodpovídá doc. Strnad; 

- připomínky k návrhu „Imatrikulace“ z rektorátu - KD se shodlo na verzi č. 3 

(Enriqueta) a navrhuje nadpis „Imatrikulace“, doplnit na „Imatrikulační list“; 

 informace doc. Hlavici: 

- web JAMU – plánované setkání 26. 6.; portfolio studentů – budou si tvořit sami studenti 

zapisováním svých uměleckých projektů do Evidence školních děl v IS – doc. Hlavica 

navrhnul zařazení této informace do Kursu profesní připravenosti; 

- TAČR – MgA. Vrbková podala projekt; doc. Hlavica navrhnul děkanovi udělení 

odměny za vypracování projektu; 

- FRVČ – 26. 6. je plánováno setkání rektorátní komise; 
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 děkan odsouhlasil žádost MgA. Zarodňanské (II. roč., DSP) o udělení mimořádného 

stipendia ve výši 1.600,- Kč na pokrytí cestovních nákladů souvisejících s účastí na zasedáních 

Studentské komory RVŠ; 

 děkan odsouhlasil žádost S. Vojtové (II. roč. bak., DM) o příspěvek na cestovní náklady 

spojené s výjezdem inscenace „V samotě“ na festival Open air program Hradec Králové 

(22. 6.) a udělil mimořádné stipendium ve výši 1.000,- Kč; částka bude vyplacena na účet S. 

Vojtové; 

 děkan odsouhlasil žádost B. Laierové (I. roč. bak., DM) o povolení výjezdu inscenace Iglů 

na festival Loutkářská Chrudim (29. 6. – 5. 7., Chrudim). 

 

 
 

  
 

zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 


